
Title (en)
Switch, in particular switch for appliance.

Title (de)
Schalter, insbesondere Geräteschalter.

Title (fr)
Interrupteur, en particulier interrupteur d'appareil.

Publication
EP 0391049 A1 19901010 (DE)

Application
EP 90103217 A 19900220

Priority
DE 3910812 A 19890404

Abstract (en)
In a switch, in particular a switch for an appliance, having at least one moving contact piece (6), which can be moved from a switched-off position to
a switched-on position by means of a switch operating element (4), and with a housing (12), which has at least one holder (22, 25) for an opposing
contact piece with which the moving contact piece can make contact in its switched-on position, the holder (22, 25) is unfitted and is designed for
subsequent fitment with a contact body (24) which can be inserted into the housing (1, 2) from the exterior. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Schalter, insbesondere einem Geräteschalter, mit wenigstens einem beweglichen Kontaktstück (6), das mittels eines
Schalterbetätigungsgliedes (4) von einer Ausschaltstellung in eine Einschaltstellung bewegbar ist, und mit einem Gehäuse (12), das wenigstens
eine Aufnahme (22, 25) für ein vom beweglichen Kontaktstück in dessen Einschaltstellung kontaktierbares Gegenkontaktstück aufweist, ist die
Aufnahme (22, 25) unbestückt und für eine nachträgliche Bestückung mit einem von außen her in das Gehäuse (1, 2) einführbaren Kontaktkörper
(24) ausgebildet ist.
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